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Hi,

Interessante, goed georganiseerde bijeenkomst.
MMZS heeft goede inbreng gedaan (alle kernpunten - zie memo - naar voren gebracht).
Door de afstemming van tevoren ize TIE voor het vele voorwerk!), spraken andere inbrengers al behoorlijk in lijn met die

van VWS.

Zelfs de branche zelf. Er was passie en drive om aan de slag te kunnen maar bovenal begrip dat nu starten niet kan.

Constructieve houding.
Wel: direct al zoveel mogelijk voorbereiden. En advies aan RIVM vragen. MMZS heeft toegezegd dat dat zo snel zal gaan als kan,

geen concrete beloftes maar “zal geen maanden gaan duren”.

Bij PDC-19 is [JJEXEZIa! ingeseind om vraagstelling voor te bereiden en RIVM aan te kondigen.
Morgen heb ik contact met EZK over het pakket documenten dat met de adviesvraag meekan.

Opletpunt is nog: er was grote blijdschap dat de branche in de validatie van de sneltesten mee mag doen. Zij verwachten daar

misschien teveel van / denken er te licht over. Vergeten dat er nog onzekerheden zijn. Vergt goede afspraken en helder

communiceren. Dit punt kwam wat minder goed over het voetlicht. sprak daarover als deskundige, bracht daarbij
enerzijds goede kanttekeningen, anderzijds deed hij ook uitspraken over % bezetting die ermee mogelijk zou worden, waarvan

we nog even moeten afwachten hoe RIVM dat beoordeelt.

Formeel verslag volgt.

succes met de wetsbehandeling weer donderdag.

Groeten!


